
 
 
 
 
Kommentar till balansrapport 
 
 
Från 2019 använder vi ett riktigt bokföringsprogram till Stockholms Flygsportförbunds 
bokföring. Eftersom det är första året så finns inga överförda ingående balanser, vilket gör att 
balansrapporten ser lite lattjo ut. Förändringen är hela det utgående saldot. 

Ingående balans (som återfinns i fjolårets balansrapport) har förts in manuellt som Eget 
kapital. Till nästa års redovisning kommer det att se normalt ut. 


